
Zápis zastupitelstva 2006-01

Přítomno: 13 členů zastupitelstva - 2 členové zastupitelstva omluveni: p. 
Mgr. Hana Ulčáková, p. Tomáš Machálek
Veřejného zasedání zastupitelstva obce se zúčastnilo 6 občanů.
Při zahájení jednání bylo přítomno 11 členů zastupitelstva, další 2 členové 
zastupitelstva se dostavili v průběhu projednávání bodu 1. a 5.
Zápis z jednání zastupitelstva dne 13. 12. 2005 byl uložen k nahlédnutí na 
OÚ. Nebyly k němu vzneseny žádné námitky, považuje se za schválený.

1. Kontrola usnesení a informace starosty

- Článek do Zpravodaje – nákup stavebních pozemků – splněno 
(Zpravodaj č. 1 – únor 2006).
Ostatní usnesení jsou splněna nebo jsou průběžně plněna.
- Lokalita Fojtíková – zpracovává se dokumentace – na příštím ZO bude 
projednán nákup pozemků.
- Nákup bývalého pozemku MŠ – je zahrnuto v rozpočtu obce na rok 2006 
– je nutno jednat s majitelem pozemku – bude předloženo k projednání na 
příštím ZO.
- Úspěšně proběhly kulturní a sportovní akce v obci – Jarmark a 
motoskijöring.
- Sestaven kalendář akcí na letošní rok – při této příležitosti pan starosta 
požádal jejich pořadatele, aby průběžně doplňovali informace o 
jednotlivých akcích (požadují redaktoři deníků a ostatní).
- Areál fojtství – změna majitele (ing. Šmíra) – započaly opravy č. p. 1, v 
nejbližší době bude provedena oprava střechy u hřbitovní zdi.
- Byla podána žádost o dotaci na Moravskoslezský kraj na stavbu 
Autobusová zastávka U Kříže (max. výše dotace je 200 tis. Kč).
- Zimní údržba komunikací – pokud jsou připomínky, nutno je nahlásit na 
OÚ. Byl odstraněn sníh ze střech obecních budov – MŠ, ZŠ, kotelny, 
autobusové zastávky, zdravotního střediska a základny.
- Zpráva TS a. s. – předloženo zhodnocení správy, údržby a oprav VO za 
rok 2005. Budou zřízeny nové světelné body schválené radou obce.
- Obecní úřad Palkovice ve spolupráci se Sborem dobrovolných hasičů v 
Palkovicích pořádají veřejnou sbírku na finanční podporu rodiny Ramíků, 
kteří byli postiženi ničivým požárem 8. 2. 2006. Veřejná sbírka je 
evidována u Krajského úřadu Moravskoslezského kraje – č. j. 
MSK/30313/2006 ze dne 13. 2. 2006. Pan starosta předkládá 
zastupitelstvu obce na zvážení, zda obec Kozlovice přispěje finanční 
částkou. Pokud ano, navrhuje částku alespoň 10 tis. Kč. Předsedkyně 
finančního výboru p. Mgr. Jaroslava Minksová navrhuje vyšší částku –
alespoň 20 tis. Kč, dle potřeby je možno přispět i vyšší částkou.
Zastupitelstvo obce bere přednesené informace na vědomí a souhlasí s 
nimi.



Zastupitelstvo obce schvaluje dar ve výši 20 000 Kč do veřejné sbírky 
pořádané OÚ Palkovice na podporu rodiny Ramíků, kteří byli poškozeni 
ničivým požárem 8. 2. 2006. Veřejná sbírka je evidována u Krajského 
úřadu Moravskoslezského kraje pod č. j. MSK/30313/2006 ze dne 13. 2. 
2006.

2. Žádost o povolení úpravy části obecní cesty

Byla podána žádost o povolení opravy části obecní komunikace parc. č. 
3962/1 k. ú. Kozlovice.
Žadatel podal dvě žádosti. V prvním podání žádá obec o opravu obecní 
cesty v délce cca 100 m. Žádost byla projednána v radě za účasti 
žadatele. Na tomto jednání bylo žadateli doporučeno, aby si podal žádost 
o povolení úpravy obecní cesty na vlastní náklady. Dne 9. 12. 2005 tuto 
žádost podal.
Cesta však ve skutečnosti neexistuje, není vytyčena. V této lokalitě bude 
zahájena výstavba rodinných domků – sítě budou uloženy možná i do této 
komunikace.
Jednání zastupitelstva byli přítomni žadatel a dva další účastníci sporu.
Žadatel zdůvodnil, proč žádá opravu cesty. Od roku 1997 vede se 
zúčastněným občanem, který má zřízeno věcné břemeno pro příjezd k RD 
přes pozemek ve vlastnictví žadatele, soudní spor. Jeho chování je však 
agresivní, poškozuje věci žadatele, vyhrožuje mu. Z toho důvodu je 
ochoten vložit do opravy cesty vlastní finanční prostředky – zastává názor, 
že tím by se situace vyřešila. Ví, kde vede cesta, pokud bude třeba, je 
ochoten zajistit vytyčení na vlastní náklady. Cestu by zpevnil vysypáním 
strusky.
Cesta by nesloužila jenom jemu, ale i ostatním občanům – pro přístup na 
pozemky, do lesa. Vyřešil by se letitý spor - soud čeká na rozhodnutí 
obce.
Členové zastupitelstva zastávají názor, že úpravou části obecní cesty se 
nevyřeší spor mezi občany, že by se jednalo o zbytečně vynaložené 
prostředky na opravu cesty. Východiskem by byla dohoda obou stran o 
zrušení věcného břemene.
Pan ing. Vlastimil Fojtík upozorňuje, že úprava cesty neznamená pouhé 
zpevnění návozem strusky. Pokud by komunikace měla splňovat veškeré 
podmínky, jednalo by se o velmi nákladnou investici (zpracování 
projektové dokumentace, odvodnění, zpevnění povrchu…). Doporučuje 
žadateli, aby počkal s opravou cesty po dokončení výstavby v této lokalitě 
– pak obec zajistí opravu.
Účastník sporu nesouhlasí s navrženou cestou – poradí se s právníkem. 
Spor by byl už dávno ukončen, ale v minulosti bývalý starosta zaslal 
soudu sdělení, že obec vybuduje na náklady obce cestu. Soud nyní čeká 
na rozhodnutí obce.
Žadatel toto tvrzení upřesnil – bývalý starosta napsal, že obecní cesta 
existuje, že sloužila jako příjezd k pozemkům.
Zastupitelstvo obce nesouhlasí s opravou části obecní komunikace parc. č. 
3962/1 k. ú. Kozlovice.



3. Plán práce na rok 2006

Návrh plánu práce obdrželi všichni členové zastupitelstva, byl zveřejněn 
ve Zpravodaji č. 1 (únor 2006). Neobdrželi jsme žádné připomínky, 
případně požadavky na doplnění a změnu. Plán je v souladu se 
schváleným Dlouhodobým plánem rozvoje obce, jedná se o plán 
maximalistický.
Zastupitelstvo obce souhlasí s předloženým plánem práce na rok 2006 a 
bere na vědomí, že se jedná o plán maximalistický.

4. Rozpočet obce na rok 2006

Návrh rozpočtu byl řádně vyvěšen na úřední desce i elektronické úřední 
desce a na dalších obvyklých místech v termínu od 27. 1. do 17. 2. 2006. 
Z řad občanů ani zastupitelů jsme neobdrželi žádnou připomínku nebo 
návrh na změnu.
Rozpočet je navržen jako vyrovnaný ve výši 34 421 740 Kč. Pravidla pro 
sestavování a schvalování rozpočtu jsou dána zákonem č. 250/2002 Sb., o 
rozpočtové skladbě. Zastupitelstvo obce schvaluje závazné ukazatele – je 
předloženo paragrafové znění. Po schválení rozpočtu bude provedeno jeho 
rozpracování podle podrobné rozpočtové skladby.
Finančním výborem byl předložen návrh, aby zastupitelstvo obce pověřilo 
radu obce schvalováním rozpočtových opatření do výše 500 tis. Kč v 
jednotlivém případě.
Zastupitelstvo obce schvaluje vyrovnaný rozpočet obce Kozlovice na rok 
2006 ve výši 34 421 740 Kč.
Zároveň pověřuje radu obce schvalováním rozpočtových opatření do výše 
500 000 Kč v jednotlivém případě.

5. Opravy místních komunikací

Zastupitelstvo obce si vyhradilo právo rozhodovat o opravách místních 
komunikací. Členové zastupitelstva obdrželi seznam místních komunikací 
určených k opravě (sestavený na základě požadavků občanů) a návrh 
rady obce na opravy komunikací v roce 2006. Na opravy místních 
komunikací je v rozpočtu obce na rok 2006 vyčleněna částka přes 1 mil. 
Kč.
Opravy ostatních komunikací budou provedeny postupně v dalších letech. 
Všechny cesty jsou již se zpevněným povrchem a jsou ve sjízdném stavu. 
Postupně budou cesty upravovány obalovanou směsí (předcházet by mělo 
vybudování kanalizace).

6. Dotace

6.1 Dotace ČSAD Frýdek-Místek a. s. k zajištění dopravní obslužnosti
Každá obec je povinna zajistit základní dopravní obslužnost na území obce 
a hradit prokazatelnou ztrátu vzniklou dopravci při zajišťování dopravní 
obslužnosti o sobotách, nedělích a svátcích. V případě, že obec neuhradí 



prokazatelnou ztrátu, může dopravce přistoupit k rušení spojů.
Na úhradě celkové prokazatelné ztráty se 20 % podílí město Frýdek-
Místek, 20 % obec Metylovice, 30 % obec Palkovice, 30 % obec Kozlovice.
V roce 2005 činila dotace ČSAD Frýdek-Místek, a. s. 80 000 Kč, pro letošní 
rok požaduje ČSAD Frýdek-Místek dotaci ve výši 87 000 Kč.
Zastupitelstvo obce zplnomocňuje starostu obce k podpisu smlouvy k 
zajištění dopravní obslužnosti na území obce Kozlovice na pokrytí
prokazatelné ztráty ve výši 87 000 Kč s ČSAD Frýdek-Místek, a. s.

6.2 Dotace Connex Morava a. s. k zajištění dopravní obslužnosti
V roce 2005 poskytnuta dotace ve výši 110 000 Kč, vrácen přeplatek ve 
výši 21 000 Kč. V letošním roce činí výše dotace 94 000 Kč.
Zastupitelstvo obce zplnomocňuje starostu obce k podpisu smlouvy k 
zajištění dopravní obslužnosti na území obce Kozlovice na pokrytí 
prokazatelné ztráty ve výši 94 000 Kč s Connex Morava a. s.

6.3 Římskokatolická farnost Kozlovice podala žádost o finanční příspěvek 
na opravu krovu hlavní věže farního kostela. Ve schváleném rozpočtu obce 
na rok 2006 je v § 3330 Údržba církevního majetku částka 100 000 Kč. Je 
navržena dotace ve výši 80 000 Kč (podle zákona o obcích o poskytování 
dotací nad 50 000 Kč rozhoduje zastupitelstvo obce).
Zastupitelstvo obce schvaluje dotaci Římskokatolické farnosti Kozlovice na 
opravu krovu hlavní věže farního kostela ve výši 80 000 Kč. Uznatelnými 
náklady jsou výdaje čerpané od 1. 1. 2006 do 31. 12. 2006.

7. Prodej obecních pozemků

7.1 Na základě žádosti zastupitelstvo obce schválilo svým usnesením 
64/2005 záměr prodeje části pozemku parc. č. 3990/2 a 1854/1 k. ú. 
Kozlovice (pozemky na horním konci za garážemi ČSAD – směr obecní 
sad) – cena 75 Kč/m2. Provedeno geometrické zaměření na náklady 
kupujícího. Nová parc. č. 3990/10 – vznikla sloučením dílu „b“ parc. č. 
1854/1 a dílu „a“ parc. č. 3990/2.
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej nově vzniklé parcely č. 3990/10 k. ú. 
Kozlovice o výměře 232 m2 za cenu 75 Kč/m2.

7.2 Byla podána žádost o odprodej části obecní komunikace parc. č. 
2900/6 k. ú. Kozlovice. Stavební komise ani rada obce tento odprodej 
nedoporučují, protože:
- HUP pro sousední RD (vč. přípojky) by byl přístupný jen z cizího 
pozemku
- vznikl by problém se zimní údržbou
- spíše uvažovat s průjezdem dále.
pan Fizek – souhlasí s argumentem, že zde vede přípojka plynu, zimní 
údržbu by však bylo možno řešit jinak, nákup pozemku - vlastník zřejmě 
nebude souhlasit s prodejem obci.
paní Mgr. Minksová – seznámila zastupitelstvo o vedení přípojky plynu.
Zastupitelstvo obce nepřijímá záměr odprodeje části obecní komunikace 
parc. č. 2900/6 k. ú. Kozlovice.



8. Návrh na vydání obecně závazné vyhlášky

Jedná se o stížnost podanou v minulém roce na hlučný provoz areálu Na 
Mlýně při konání hudebních produkcí. Starosta seznámil s průběhem 
vyřizování stížnosti. Vlastník areálu Na Mlýně se zavázal, že provede 
měření hlučnosti a výsledek předloží obci Kozlovice (po urgenci výsledky 
předloženy – v některých případech byl překročen limit hlučnosti). 
Stěžovatel zaslal nový dopis – navrhuje, aby obec přijala obecně závaznou 
vyhlášku upravující veřejné hudební produkce.
Vyhlášku je možno vydat dle § 10 zákona o obcích – v tomto případě je 
závazná pro všechny pořadatele veřejných produkcí na území obce 
Kozlovice. Majitel areálu Na Mlýně zaslal dopis, kde se zavazuje, že 
nebude provozovat zábavy tipu diskoték, ale že se bude jednat spíše o 
posezení u cimbálu, harmoniky atp. Pan starosta doporučuje prozatím 
vyhlášku nevydávat. Pokud by trvaly problémy a docházely stížnosti na 
hlučnost, muselo by se řešit.
Zastupitelstvo obce bere informaci o přijetí obecně závazné vyhlášky 
upravující veřejné hudební a jiné produkce na vědomí. V současné době 
zastupitelstvo obce takovou vyhlášku nevydává.

9. Základní škola a Mateřská škola Kozlovice

9.1 Chod MŠ o prázdninách
Rozhodování je v kompetenci rady obce. Jak už bylo řečeno v úvodu 
dnešního jednání, informaci měla podat paní ředitelka Základní školy a 
Mateřské školy Kozlovice paní Mgr. Hana Ulčáková. Z dnešního jednání se 
omluvila, proto se tento bod z programu vypouští (bude zařazeno do 
programu na příštím ZO).

9.2 GO elektroinstalace v ZŠ
Celková finanční náročnost akce dle rozpočtu činí cca 6,9 mil Kč, dotace z 
Ministerstva financí ve výši 4 mil Kč. Jedná se o veřejnou obchodní soutěž 
(podlimitní zakázka) – musí proběhnout výběrové řízení – zajišťuje firma 
City invest Ostrava s. r. o.
Generální opravu je možno provést jen v průběhu hlavních prázdnin, 
protože se jedná o akci časově náročnou. Z toho důvodu bude školní rok 
ukončen ke dni 16. června 2006, což je povoleno Ministerstvem školství, 
mládeže a tělovýchovy ze dne 20. 2. 2006. Výběrové řízení již probíhá, 
pokud by nastaly problémy (např. odvolání některého účastníka), došlo by 
ke zdržení a časově by nebylo možno akci provést – dotace by musela být 
vrácena. Výběrová komise musí být minimálně 5 členná + 5 náhradníků, z 
toho 30 % musí být zastoupeno odborníky s autorizací. Členy komise 
jmenuje rada obce.
Kritériem pro hodnocení nabídek je nejnižší nabídnutá cena. Součástí 
poptávky je smlouva o dílo, se kterou musí předkladatel souhlasit. 
Reference, odborná způsobilost atd. jsou samozřejmou součástí.
Paní Mgr. Jaroslava Minksová, zástupkyně ředitelky, podala informaci 
ohledně organizace školního roku – dne 6. 3. 2006 na třídních schůzkách 



– rodiče budou informováni o ukončení školního roku ke dni 16. 6. 2006, v 
případě požadavků rodičů škola zajistí provoz družiny.
Zastupitelstvo obce bere informace o akci „GO elektroinstalace v ZŠ“ na 
vědomí.

Další zastupitelstvo obce se bude zřejmě konat po provedení auditu, 
společně bude schvalován závěrečný účet obce. Na programu jednání 
bude rovněž další změna územního plánu. Členové zastupitelstva by měli 
podat návrhy, zda a v jaké výši se budou žadatelé o změnu územního 
plánu podílet na úhradě nákladů spojených s pořízením změny.




